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A megyei tanács vb'Ul vízmüvek 

ü l é s é r e ! J e l e n i j ü l f 
Az iskolai könyvtárak helyzete — Négy 

község szolgálatában 
Szatx3 Sándor megyei ta- rekvés. hoev Pitvaroson a nek kialakítása. A vb elé 

nácselnök vezetésével meg- FÉG makói gyárának üze- terjesztett tájékoztató egye-
tartotta soros ülését a me- me legyen. A tanácsi mun- bek közt hangsúlyozza: a 
gyej tanács végrehajtó bi- kában elsőrangú helyet fog- korszerű oktatás nélkülözhe-
zottsága. A testület megvi- laljon el a jövőben — hang- tetlen feltétele olvan iskolai 
tattá Pitvaros községi közös súlyozta a vb — a társköz- könyvtárak kialakítása, ahol 
tanács végrehajtó bizottságá- ségekben élőkkel való fog- a gazdag könyvanyag állan-
riak munkájáról készített lalkozás, a jó községi köz- dóan a pedagógusok és a ta-
írásos beszámolót Raffai érzet és közélet kialakítása, nulók rendelkezésére áll. Az 
István tanácselnök előter- a közös tanácsot ' alakító iskolai könyvtárak ennek a 
jesztésében. Ehhez kiegészí- községek népességmegtartó követelménynek még nem 
tő jelentést adott dr. Kar- erejének növelése, adottsá- felelnek meg. Jelenleg 115 
sai András, a makói városi gainak megfelelően. A köz- általános iskolai és 13 kollé-
tanács vb-titkára Az isko- ség évek óta készül a nem- giumi könvvtár működik, 
lai könvvtár k helyzetéről zetiségi ifjúsági ház meg-
dr. Keczer Tamás. a vb építésére, erre a célra már 
művelődési osztályának ve- 7 millió forint összegyűlt. A 

megyei vb támogatja az épí-
tés megkezdését 1984-ben. 
melyhez szükséges megmoz-
gatni a helyi erőket. min-

kérdésekkel is foelalkozott d e n e d d i g i n é l nagyobb len-
n t á - f e S t L 15 í ? r r k ° Z T „ é l e t t e l szervezve a társa-

dalmi munkát. Helyes cél-
kitűzés a vezetékes gázhá- Erdei Ferenc szakközépisko-

la tr, • 4 c i . lőni o-rx. l dzat kiépítése, utak-járdák la és a szentesi Pollák An-
f . . építése, a szolgáltatás szín- ta! szakközépiskola) nincs 

vonalának javítása és a fel- önálló helyisége, 
újítások gondosabb szerve- • 
zése. 

zetője tájékoztatta 
letet. 

a testü-

A megyei tanács vb egvéb 

Dóczi Gábor szentesi ta-
nácselnök arról adott szá-
mot előterjesztésében, hogy 

ebből 55 önálló helyiség 
ben. Sok helyen a már meg-
levő könyvtári helyiségeket 
tanteremként használják. A 
középiskolák tárgvi és sze-
mélyi feltételei lényegesen 
jobbak az általános iskolá-
kénál. A 38 oktatási és 7 
kollégiumi könvvtár közül 
mindössze kettőnek (makói 

temberében hozott határoza-
tait miként valósítják meg. 
A VI. ötéves tervben meg-
határozott lakásépítés üte-
mes. az év végéig — előre-
láthatóan — elkészül 960— 
979 lakás (ebből 625 telep-
szerű többszintes): vagyis a 
tervezett lakásszám 84 száza-
léka. Jövőre és az azt köve-

Az iskolák feladatköre lé-
nyegében meghatározza 
könyvtáraik tevékenységét. 
Ezeknek lekfontosabb cél-
ja az intézmények oktató-
nevelő munkájának elősegí-

A végrehajtó bizottság a 
decemberi tanácsülésre ké-
szülve a oénzügvi osztálv 
iránvító. ellenőrző tevékeny-
ségével a lövő évi költség-
vetési és fejlesztési tervja-
vaslattal és a iövő évi 
munkatervvel foglalkozott A 

t« esztendőből megépülhe- „ ^ a t a n u l ó k önálló olva- vb december 21-re összehív 
tett volna 195 OTP-s. szö-
vetkezeti telepszerű több-
szintes lakás, de az a szük-
séges fűtőmű hiánvában ha-
lasztódik. A vb jónak tart-
va az eddigi munkálkodást, 
arra hívta fel a figvelmet. 
hogy a fűtőmű megvalósítá-
sát — az OTP-vel együttmű-
ködve — szorgalmazzák, 
mert ez fontos feladat. 
Ugyanis a lakásberuházás 
egészéhez képest viszonvlag 
kis beruházási összeg nem 
akadályozhatja a városi ta-
nács által korábban jóvá-
hagyott célokat, vagyis a 
lakásépítést. 

A vb építési és közlekedé-
si osztályának előterjesztése 
alapján úgy határozott, 
hogy a szervezési. számí-
tástechnikai és egyéb szol-
gáltatási feladatok ellátása 
érdekében célszerűnek- tart-
ja, hogv az ÉGSZI (Építés-
gazdasági Intézet) szegedi 
tagozatát kisvállalatként mű-
ködő leányvállalattá szervez-
ze át 1984. január elsejével. 
Az ÉGSZI egyébként 1967-
ben hozta létre szegedi re-
gionális tagozatát, mely az 
építőipari vállalatok szerve-
zési. majd számítástechni-
kai szolgáltatási iaénveit elé-
gítette ki. A rugalmasabb 
vállalati gazdálkodás és a 
nagyobb önállóság, továbbá 
a nyereségérdekeltség miatt 
akar ja leányvállalatként 
működtetni a vállalati köz-
pont szegedi tagozatát, eh-
hez kérte a vb támogató 
véleményét. 

m 
Pitvaros 1973-tól négy 

település közös tanácsának 
székhelye, jelenleg Makó vá-
ros környéki községe. Sze-
repkörének kialakítása indo-
kolt volt. ezt az elmúlt t í z ! 

sóvá nevelése, a könyv- és 
könyvtárhasználat igényé-

ta a tanácsot. 
B. Gy. Gy. 

Az idén 1,6 milliárd fo-
rintos beruházással mintegy 
70 ú j községi vízművet. 600 
kilométer ivóvízhálózatot 
és több mint 50 kilométer 
hosszú szennyvízcsatorna-
vezetéket építettek a vízi-
közmű-társulatok. A fontos 
közszolgáltatási üzemek lé-
tesítésével foglalkozó társu-
lati mozgalom 25 éves. A 
negyedszázadban kereken 
HOC víziközmű-társulat az 
állami és helyi erők társa-
dalmi összefogásával 17,5 
milliárd forintot költött a 
vízellátás biztosítására, ja-
vítására és a csatornázásra. 

Kádár János fogadta 
Horst Elnökét 

Kádár János, az MSZMP Központi Bizottságának első 
titkára kedden délelőtt a KB székházában fogadta Horst 
Ehmkét. a Német Szociáldemokrata Párt vezetőségének 
tagját, az SPD parlamenti frakciójának elnökhelyettesét, 
aki az MSZMP meghívására érkezett hazánkba. A nyílt 
légkörű találkozón véleményt cseréltek a nemzetközi élet 
időszerű kérdéseiről, különös tekintettel az európai béke 
és biztonság problémáira. 

A találkozón részt vett Horn Gyula, az MSZMP KB 
külügyi osztályának vezetője és Éugen Selbmann, az SPD 
parlamenti frakció külpolitikai tanácsadója. 

Lázár György látogatása Óbudán 
Jó benyomásokat szerez- Borbély Gábor, a budapesti Békásmegyeren és a Ká-

tém Óbudán, közelebbről pártbizottság t i tkára — a szásdűlőn, s a fejlesztési 
megismerkedve az Itt élő Budapesti Harisnyagyárban tervekben továbbra is do-
emberek életével, munkájá- kezdődött, ahol több üzem- minál a lakásépítés. Jövőre 
val, a gazdasági eredmé- rész munkájá t is megtekin- átadják a kiszélesített Ár-
nyekkel, tervekkel — rö- tet te I+zár György. A pád-hidat és a jó közleke-
viden így összegezte Lázár nagyvállalat gazdasági déshez olyannyira szüksé-
György. az MSZMP Politi- munkájáról Szurovecz Bé- ges Flórián téri felül- és 
kai Bizottságának tagja, a táné vezérigazgató, politikai aluljáró-rendszert. 
Minisztertanács elnöke a életéről Szávai Ferencilé, az Behatóan érdeklődött Lá-
főváros III. kerületében üzemi pártbizottság t i tkára zár György a kerület dol-
kedd délután tet t látogatá- adott tájékoztatást. 'El- gozóinak, lakosságának köz-
sának tapasztalatait. A kor- mondták," hogy a több mint hangulatáról. A házigazdák 
mány elnöke ezt a vélemé- 3000 dolgozót foglalkoztató elmondták: jó a politikai 
nyét az MSZMP III. kerü- harisnyagyár — amelynek 

óbudai központján kívül 
Pesterzsébeten és négy vi-
déki telephelyen működnek 
termelőegységei — az éven-
te hazai forgalomba kerülő 

Óbuda állami és társadal- mintegy 84 millió pár há-
mi vezetőivel találkozott. risnyából és hasonló ter- súlya pedig erősíti a társa-

Ezt megelőzően a látoga- mékből mintegy 60 millió dalom stabilitását. Tudják, 
tás — amelyre a Miniszter- párat gyárt: termékeinek 15 hogy szilárd a belső hely-
tanács elnökét elkísérte százalékát exportálja. fele ze t , ' de tudatában vannak 

, részben tőkés piacon érté- a világot fenyegető veszé-
kesíti: Íveknek is. Aggódnak a 

A program során a kerü- békéért, de cselekednek is 
leti pártbizottságon Égető ér te: aktívabb közéletiség. 
Lajos. a III. kerületi párt- gel, jobb. fegyelmezettebb 
bizottság első titkára és munkával. Ehhez a tettre-
Rádi Károly, a kerületi ta- készséghez további bizta-
nács elnökhelyettese adott tást karnak Lázár György-
táiékoztatást Óbuda társa- tői, aki az MSZMP Köz-
dalmi, politikai, aazdasáni ponti Bizottsága és a Mi-
helyzetéröl. a p ártszerveze- nisztertanács nevében is 
tek munkájáról, a kerület sikereket kívánt munkájuk-
fejlesztési elképzeléseiről, hoz. 
Mint elmondták: ez a fővá- Az esti órákban Lázár 
ros legrégibb — a kutatók György a Laktanya utca 7. 
szerint körülbelül 5000 éve alatti „Varga-ház'-ban meg-

leti bizottságának székházá-
ban rendezett programzáró 
beszélgetésen fej tet te ki, 
ahol a kerületi • párt-végre-
hajtóbizottság .tagjaival, 

légkör. az ismert gondokkal 
együtt is. Az emberek meg-
értik, hogy életünk miként-
je. országunk kiegyensúlyo-
zott belpolitikai helyzetén, 
a népgazdaság stabilitásán 
nyugszik, a gazdaság egyen-

esztendő tapasztalatai egy-
értelműen igazolják Mind-a 
beszámoló, mind a kiegészí-
tő jelentés iól elemez! e a 
községek jelenlegi helyzetét, 
n soron levő feladatokat 
összességében iól végzi a 
tanács szervező, iránvító és 
ellenőrző munkáiát. A köz-
ségpolitikába nehéz bevon-
ni a csaknem 600 főnyi el-
járó dolgozót, akiknek egy ré-
sze a szomszédos Békés me-
gyében talál magának mun-
kát. Ezért helyes az a tö-

S o m o g y i K á r o l y n é f e l v é t e l e i 

Tüzet kellett gyújtani tegnap délelőtt a Kossuth Lajos sugárúton, hogy egy teherautó 
továbbmehessen. Jókora jégdugót olvasztottak ki az üzemanyagtartály kiemelt szűrőjé-
ből. Fáztak az emberek, a járművek, és akármilyen szép is ez a fehér takaró, a zúz-
marás fák alatt, mínusz tíz-tizenkét fokos hidegben nehezebb közlekedni cs a szabad-

ban dolgozni. Képriportunkat tegnap készítettük Szegeden 

— lakott területe, ahol ma 
mintegy 40 négyzetkilomé-
teren összesen 160 ezer em-
ber él. 

Óbuda hajdani roman-
tikus. de „földszintes" vá-
rosképe már a múlté: új 

tekintette Varga Imre kivá-
ló művész, Kossuth- és 
Herder-díjas szobrász alko-
tásainak állandó kiállítását. 
Szívélyesen elbeszélgetett 
az alkotóval, gratulált mun-
kásságához — és ezzel befe-

lakóteleoek épültek a kerü- jeződött a miniszterelnök 
let központjában, valamint munkanapja Óbudán. 

egymással 
A Magyar Politikatudományi Társaság 

\ 

közgyűlése 

Kedden a Magyar Tudo- riak lényegi eleme, hogy a 
mátjyos Akadémia felolva-
sótermében megtartotta 
1983. évi közgyűlését a Ma-
gyar Politikatudományi 
Társaság. 

Péter János, a társaság 
elnöke a szervezet munká-
járól szóló beszámolójában 
értékelte az egyes szakosz-
tályok tevékenységét és a 

vezetettek és a vezetők el-
mélyült párbeszédet foly-
tatnak egymással, s a vá-
lasztók ellenőrizhetik sa já t 
akaratuk érvényesülését a 
választottak tevékenységé-
ben. E demokratizmus je-
gyében az ország vezető po-
litikai testületei — a Köz-
ponti Bizottság, az ország-
gyűlés. a kormány, a Ha-

fontosabb idei rendezvénye- zafias Népfront, a Szakszer-
ket. Hangsúllyal szólt a de-
mokrácia kérdésköréről 
megtartott szakosztályülés-
ről, s annak főbb megálla-
pításait ás felidézve ele-
mezte a demokrácia hely-
zetét a mai magyar társa-
dalomban. A fejlett szocia-
lista társadalomnak olyan 
demokratizmusra van szük-
sége, amely úgy intézmé-
nyesül. hoov a társadalom 
a maga teljes , valóságában 
részt vesz saját ügyei inté-

vezetek Országos Tanácsa 
— állandó véleménycserét 
folytatnak egymással, és 
kölcsönösen támogatják 
eaymást feladataik megol-
dásában. Ma a demokrácia 
eszközeivel biztosítjuk a 
proletárdiktatúra funkció-
jának betöltését. 

A beszámolóhoz három 
referátum kapcsolódott: a 
politikatudomány egy-egy 
szakterületet művelő tudó-

zésében — mondotta a tár- sok értekeztek a mai m a . 
saság elnöke. gyar társadalomban zajló 

Ennek a demokratizmus- demokrácia vitákról. 
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